
 
Forum for kommunal planlegging  
 

Referat – Styremøte 15.05.2024  
 
Deltakere: Britt Kjensli (Nordland fylkeskommune), Håkon Randal (Holmestrand kommune), Kjartan Løvaas (Melhus kommune), 
Kent Håkull (Haugesund kommune), Heidi Saua (Sauda kommune), Hilde Johansen Bakken (Kommunal- og 
distriktsdepartementet), Ingvild Lauvstad Sunde (studentrep.), Kamilla Selseth (student ved NMBU, Hinnstein AS og Båtsfjord 
kommune), Kristian Botten Pedersen (sekretariatet), Lillin Cathrine Knudtzon (sekretariatet),  
 
Meldte forfall: Marit Aune (Hitra kommune), Nora Dahl (Troms og Finnmark fylkeskommune), Ingeborg Johnsen 
(Hålogolandsrådet), Toril Ringholm (Forum for utdanning i samfunnsplanlegging), Henning Berby (KS) og Una Voss 
Christophersen (sekretariatet). 
 
Referent: Håkon Randal. 
 
Sted: Teams 
 
Tid: 13:00-15:00 

 
 

Saksliste 
 
Sak 27-24: Godkjenning dagsorden  
Vedtak: Styret godkjenner dagsorden 15.05.24.  
 
Sak 28-24: Godkjenning av møtereferat 21.03.24 
Vedtak: Styret godkjenner møtereferat for styremøte 21.03.24. 
 
Sak 29-24: Kommuneplankonferansen-komitéen 2025 på plass og arbeid videre, innspill til tematikk 
Det arbeides med å få på plass komité for kommuneplankonferansen 2025. Sekretariatet opplyste om at komitéen er nesten på 
plass. Til nå består komitéen av medlemmer fra: 
 

• Bodø kommune: Kristoffer Larsen Seivåg og Jonas Bjørklund (sistnevnte leder) 

• Rana kommune: Inger Blikra 

• Nordland fylkeskommune: Hege Stemsrudhagen Bekken 

• Statsforvalteren i Nordland: Marit Iversen 

• Kommunal- og distriktsdepartementet. H. Johansen Bakken  

• Styret i FKP: K. Selseth 

• Sekretariatet i FKP. K. Botten Pedersen og L. C. Knudtzon 
 
Det holdes et fysisk komitemøte i Bodø 12-13. juni. Foreløpige aktuelle tema for konferansen er sosial bærekraft, boligsosial 
planlegging og nye statlige planretningslinjer for arealbruk og mobilitet. En bør også vurdere at ECTP holder et innlegg på 
konferansen.  
 
Vedtak: Styret tar gjennomgangen av arbeidet med Kommuneplankonferansen 2025 til orientering. Styret holdes oppdatert med 
konferanseplanleggingen i kommende styremøter  
 
Sak 30-24: Webinaret 05.06.24 
Sekretariatet ved K. Botten Pedersen og studentrepresentant I. Lauvstad Sunde orienterte om status for FKP-webinar 05.06.24. 
Webinaret har følgende tittel: «Kommunene trenger planleggere, nyutdannede trenger jobb. Hva er problemet?».  
 
Vedtak: Styret tar gjennomgangen om planleggingsarbeidet for webinar 05.06.24 til orientering.  
 
Sak 31-24: Status medlemsoversikt og medlemspleie: forslag ny velkomstmail og frokostmøter – hva kommer i juni, tips 
til høsten? 



Sekretariatet orienterte om at det er utarbeidet et utkast til velkomstmelding til nye FKP-medlemmer. Meldingen skal sendes per 
epost til nye medlemmer. I meldingen opplyses det om organisasjonen, nettverk, og om etisk plattform.  I tillegg er et utarbeidet et 
eget innmeldingsskjema på FKP sin hjemmeside for innmelding.  
 
Neste frokostmøte finner sted i juni. Møtet omhandler arealplanlegging i sjø og foredragsholder er arealplanlegger Linda Christine 
Olsen fra Stavanger kommune.  
 
Vedtak: Styret tar sekretariatets gjennomgang av medlemspleie og status for neste frokostmøte til orientering.   
 
Sak 32-24: ECTP 
K. Håkull orienterte styret om aktivitet i ECTP: 
 

• Generalforsamling ble holdt i Napoli 21.04.24. Det var den italienske planleggerorganisasjonen ASSURB (Associazione 
nazionale degli urbanisti e dei pianificatori territoriali e ambientali) som var vertskap for konferansen.  

• Det skal holdes styremøte i ECTP 18.05.24. Aktuelle saker som skal tas opp er ny avtale mellom ECTP og kinesisk 
planleggerorganisasjon, deltakelse i møte angående «Davos Baukultur alliance», deltakelse i Europarådet og arbeid med 
et felles rammeverk og forståelse for en Europeisk arealpolitikk.    

• Neste ECTP-konferanse arrangeres i Bilbao, Spania. Foreløpig er det planlagt konferanser i Irland og Østerrike etter 
Bilbao-konferansen.  

• Andre aktuelle tema som det arbeides med er Young Planners og egen arbeidsgruppe for planleggere i Ukraina.  
 
Vedtak: Styret tar gjennomgang av status og pågående prosesser i ECTP til orientering. 
 
Sak 33-24: Nytt fra KS og KDD 
Kommunesektorens organisasjon:  
 

• Det arbeides med nye statlige planretningslinjer for arealbruk og mobilitet samt klima og energi.  

• På nåværende tidspunkt er det ca. 30 påmeldte på Samplan.  
 
Kommunal- og distriktsdepartementet:  
 

• Det skal arrangeres seminar om nye planretningslinjer om høringsforslagene til nye statlige planretningslinjer for arealbruk 
og mobilitet samt klima og energi. 

• Høring av kart- og planforskriften pågår.  

• På oppdrag fra KDD har Holt og Winge en rapport om planvask. Rapporten må kvalitetssikres i departementet før 
publisering.  

• Det arbeides med planlegging av Bristol-konferansen. Konferansen arrangeres 26-27.11.24.   
 
Vedtak: Styret tar gjennomgang av nyheter fra KDD og KS til orientering. 
 
Sak 34-24: Nytt fra sekretariatet (inkl. FUS – Forum for utdanning i samfunnsplanlegging) 
Sekretariatet opplyste om at det arbeides med ny SEVS-avtale. Avtalen må være på plass innen sommeren 2025.  
 
Vedtak: Styret tar sekretariatets gjennomgang av arbeidet med ny SEVS-avtale til orientering.  
 
Sak 24-24: Møteplan styremøter 2024 
Styret drøftet aktuelle møtedatoer for resten av året.  
 
Vedtak:  
Styret kom fram til følgende møtedatoer for 2024:  
 

• 18.06, kl. 14:00-16:00 (digitalt møte) 

• Alternativer for møtedatoer: 26.08, 02.09, 05.09 eller 06.09 (fysisk møte). Møtested må avklares, men foreløpig er 
Finnskogen forslått. Sekretariatet sender ut forslag til møtedatoer.  

• 10.10, kl. 13:00-15:00 (digitalt møte)  

• 25.11 (fysisk møte). Møtested Oslo – arrangeres i Oslo med julemiddag i forbindelse med Bristol-konferansen).  
 
Sak 25-24: Prisen årets planlegger – statutter 
Styret drøftet mulige kriterier for tildeling av årets planlegger.  
 



Tradisjonelt har prisen blitt delt ut som en hyggelig påskjønnelse fra styret til ett eller flere medlemmer av FKP. Prisen har ikke blitt 
utdelt på bakgrunn av grundige faglige vurderinger. Det kan imidlertid diskuteres om det bør fastsettes noen tydelige kriterier for 
utdeling av prisen. Dette kan bidra til at prisen får høyere status og legitimitet. En utfordring ved å tildele prisen på bakgrunn av 
grundige faglige vurderinger, er kapasitet i styret og sekretariatet. Slike vurderinger vil kreve en god del forberedelser ved 
innhenting av opplysninger, vurderinger og diskusjon.  
 
En kompromissløsning kan være at styret fastsetter et sett med kriterier for utdeling av prisen, for eksempel i vedtektene eller et 
eget skriv. Et utgangspunkt kan være:  
 

• Kun medlemmer i FKP kan nomineres. 

• Det må følge en konkret begrunnelse til hvorfor medlemmet nomineres.  

• Den nominerte må delta på årets kommuneplankonferanse der prisen skal deles ut.  

• Den nominerte med begrunnelse må bli vurdert av styret. 

• Det er kun styret som kan innstille den nominerte til prisen.   
 
Vedtak: Styret vil ta saken opp til ny diskusjon på et senere styremøte.  
 
Sak 35-24: Eventuelt 
Plakat om studentmedlemskap i FKP: Studentrepresentant har utarbeidet en egen plakat som retter seg mot studenter. Plakaten 
formidler informasjon om FKP som organisasjon og medlemskap. Det tenkes at plakaten kan henges opp og distribueres av I. 
Lauvstad Sunde på NMBU og K. Selseth på UIT.  
 
Uttalelse til statlig planretningslinje for arealbruk og mobilitet: Styret drøftet sine inntrykk og vurderinger av forslag til ny statlig 
planretningslinje for arealbruk og mobilitet. I drøftingen ble det løftet frem spørsmål om FKP bør utarbeide egen uttalelse til 
foreslått planretningslinje. Styret er positivt innstilt til å uttale seg om saken, men i denne sammenheng er det viktig at FKP er 
bevisst sin rolle som uavhengig planleggerorganisasjon. Uttalelsen skal derfor ikke være et verktøy for å fremme enkeltkommuners 
synspunkt.   
 
Vedtak:  
 

• Styret tar gjennomgang av arbeidet med plakat om studentmedlemskap i FKP til orientering.  

• Styret skriver uttalelse til forslag til ny statlig planretningslinje for arealbruk og mobilitet. K. Håkull skriver utkast til uttalelse 
og holder styret orientert om saken. Styret kan gi innspill til uttalelsen underveis i arbeidet.  


